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Arsmotesprotokoll 2022
Tisdagen 2413 2022, hos Martin Olofsson.

Ntrvarande: Ralf Mannehed, Elisabeth Henrysson, Ingemar Franzdn, Jens Einarsson, Martin
Olofsson, Bjcirn Ald6n, Jonas Sarin Kac, Henrik Coelho Lampa.

$ 1 Mdtet dppnades av ftireningens ordforande Ingemar Frar:rdn som hiilsade m<itesdeltagarna
vtilkomna. Deltagarna godktinde dtirefter kallelseflorfarandet till frrsm<itet.

$2 a. Till mritets ordforande valdes: Ingemar Franz6n
b. Till civriga funktiondrer ftir mritet valdes:

Sekreterare: Henrik Coelho Lampa
Justerare: Ralf Mannehed

$3 Styrelsen presenterade verksamhetsberiittelsen, den ekonomiska rapporten samt
revisionsberiittelsen vilka godkfindes av irsmotet.

$4 Arsmotet beslutade att bevilja styrelsen fulI ansvarsfrihet ftir fr 2021.

$5 Beslutades att inga arvoden utbetalas till funktiontirer i ftireningen under 2021.

$6 IngemarFraru6n itervaldes till ordftirande i styrelsen.

$7 TiIl ledam6ter i styrelsen:
Elisabeth Henrysson och Jens Einarsson sittande 2 tr
Bjdrn Ald6n, Martin Olofsson och Henrik Coelho Lampa 1 ir.
Suppleant: Jonas Sarin Kac

$8 Till revisor omvaldes Roger Sriderstrom p6 I er.

$9 Valberedning - Vakant. Styrelsen agerar valberedning vid behov

$ 10 Inga iirenden har lorelagts arsmdtet frin styrelsen.

$ I 1 Inga iirenden har forslagits 6rsmdtet fr6n medlemmar.

$12 Arsavgiften beslutades titl 100 kr far 2023.
Inbetalning ska gtiras senast den 3l oktober 2022.
Medlemskort delas ut till betalande medlemmar fiire irsskift et 202212023.
Ledam<iter i styrelsen har fritt medlemskap.

$ 13 Ovriga tirenden.
Diskuterades situationen kring att minga kdr ftir fort pA Svampvtigen, Hjortiingsvitgen och
Skivlingsvtigen. Garrg- och cykelviigen vid Kocktorpssjon trafikeras dessutom ofta av mopeder
trots att moped&kning rir forbjuden river Kocktorpsiingen.
Parkerade bilar efter Hjortdngsvfigen under helger i samband med aktiviteter i sporthall och pfl
Bjdrkniis IP iir ocksi ett problem som diskuterades.
Frigorna har tagits upp med kommunen vid ett flertal tillftillen genom flren, utan niimnviirda
fltgtirder. Styrelsen tar nya kontakter med kommunen ftir att uppmrirsamma problemen.
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